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Voorzitter, dit zijn de eerste algemene beschouwingen van deze bestuursperiode. Een 

bestuursperiode waarin de VVD actief deelgenomen heeft aan de coalitie en samen met de 

gehele raad heeft mogen bijdragen aan het optimaliseren van de werk- en 

leefomstandigheden in onze gemeente.  

De VVD-fractie heeft beloofd bij de verkiezingen dat wij zouden zorgen voor vakkundige 

bestuurders met kennis van zaken, ondernemerschap en doortastendheid om zo onze 

bijdrage te kunnen leveren aan het besturen van onze mooie gemeente Terneuzen. 

Voorzitter, de VVD-fractie is zeer tevreden over onze wethouder Sonja Suij, maar ook over 

haar collega-wethouders en de burgermeester. Er komen veel zaken op hen af in deze 

roerige periode. Je zal nu maar in hun schoenen staan en beslissingen moeten nemen die 

niet voor iedereen even fijn zijn.  

Alhoewel de inflatie en de hoge energieprijzen leiden tot nijpende situaties voor veel 

inwoners van onze gemeente, en wij uiteraard ook streven en steunen in het zoeken naar 

een kort termijn oplossing, mogen de kansen die deze crisis ons brengt niet te kort gedaan 

worden. Daarom is het zaak slim om te springen met de huidige uitdagingen en inzetten op 

het terugdringen van armoede door de huishoudens minder inflatiegevoelig te maken. Wij 

hebben een plicht om de zwakkere te ondersteunen en te helpen en degene die het kunnen 

moeten gestimuleerd worden in het zetten van de juiste stappen. 

 

Bovenal moeten wij de oorlog in Oekraïne niet vergeten. Wat gaat die ons nog allemaal 

brengen? 

 

Belangrijke woorden van wethouder van Hulle: Terneuzen staat er financieel goed voor maar 

met bovenstaande zaken in het achterhoofd is zeker voorzichtigheid geboden. Desondanks 

moet de gemeente Terneuzen wel verder en investeren in de toekomst. 

De Toekomst is Nu! 

 

Raad en college staan voor de grootste uitdaging in de geschiedenis van de gemeente 

Terneuzen: het bouwen van de nieuwe VO-school. Wij hopen als VVD-fractie dat de gehele 

raad dit als een gezamenlijk belang ziet voor de toekomst van onze jeugd en gemeente.     

Dat we als raad een weloverwogen beslissing nemen, dat we investeren op de langere 

termijn en in het belang denken van onze jeugd.  
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We zien dat in Terneuzen voor de komende jaren op vele gebieden stappen zijn gezet. De 

kaderbrief getuigd van lef. ‘Frisse wind’ maar nu in een andere context: frisse wind met de 

gehele gemeenteraad.  Denk aan inzet op groei van de gemeente Terneuzen naar 125.000 

inwoners, woonvisie, het totaalplan binnenstad maar ook zaken zoals bv. de verschillende 

burgerinitiatieven, uitbreiding hal 2 museum in Sas van Gent en de ballerina op de sluizen. 

De VVD-fractie steunt het college met dit alles en staat achter het bestuursakkoord. 

 

De VVD wil de blik op de toekomst houden. Werken aan een leefomgeving die niet alleen 

prettig is om vandaag in te wonen, maar ook klaar is voor de uitdagingen van morgen. De 

klimaatextremen zullen steeds meer voelbaar worden, ook in onze gemeente. Samen met de 

andere partijen zijn wij er klaar voor deze handschoen op te nemen en gezamenlijk te 

werken aan een groene, veilige en schone gemeente.  

De VVD-fractie is trots op de gemeente Terneuzen omdat ze de verantwoordelijkheid heeft 

genomen voor de opvang van 75 vluchtelingen in de voormalige bibliotheek.  

Belangrijk blijft de mogelijke samenwerking op het gebied van verkeer en vervoer met onze 

zuiderburen. Het realiseren van de spoorwegverbinding Zelzate-Sluiskil langs de oostkant 

van het kanaal. En dan natuurlijk over dit spoor het personenvervoer Gent - Terneuzen, met 

een station aan de stationsweg.  

Uiteraard heeft de VVD-fractie nog meer wensen op het gebied van infrastructuur, maar we 

volstaan hier met het noemen van de zuidelijke ontsluitingsweg voor de wijk Othene. Zoals 

mijn voorganger George Meij in de hier aan voorafgaande raadsperiode al aangaf: ‘het wordt 

nu echt tijd dat er in dit dossier stappen worden gezet’. Wij weten dat dit niet alleen bij de 

gemeente ligt en dat de provincie ook een rol speelt, maar wij roepen het college toch op er 

alles aan te doen dat er hier voortgang wordt gemaakt. 

Natuurlijk zijn er verschillende meningen binnen de raad, wij zijn voor debatteren op inhoud. 

Dat is goed daar wordt een voorstel of project alleen maar beter van. Het zal ons behoeden 

om zaken niet over het hoofd te zien. 

Voorzitter, wij willen ook een woord richten naar de collega’s raadsleden zowel de 

coalitiepartners als de oppositie. Wij ervaren dat deze raad er samen voor gaat en er alles 

aan doet voor een betere en mooiere gemeente Terneuzen.  

Tevens willen wij onze waardering uitspreken aan de griffier, bodes, wijk coördinatoren en 

overige ambtenaren.  Zij verrichten op de achtergrond zeer belangrijk werk wat voor ons van 

onschatbare waarde is. 
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Voorzitter, dit is de eerste keer dat wij de algemene beschouwingen mee maken in de 

gemeenteraad van Terneuzen. VVD Terneuzen hoopt op een fijne en constructieve 

samenwerking en samen verder kunnen werken en bouwen aan een mooie gemeente waar 

wij allen trots op kunnen zijn. 

 

 


